

CUATRECASAS.
GONÇALVES PEREIRA

CHIOMENTI
STUDIO LEGALS

GIDE
GIDE LOYRETTÉ NOUËL

Gleiss Lutz

LAZARD

中信證券國際
CITIC Securities International



INVITATION | BREAKFAST SEMINAR | Beijing, 19 July 2016
邀请函 | 早餐会 | 北京, 2016年7月19日

INVESTMENTS INTO EUROPE 2.0 投资欧洲 2.0

Chinese outbound investment has surpassed the amount of foreign investment in the country, thus becoming a net capital exporter. In 2015, Chinese direct investment in the European Union exceeded European investment in China for the first time ever. Chinese investments focus on industry sectors such as automotive, real estate and hotels/leisure, IT, environmental green tech, high-end machinery / engineering, entertainment and food. China is with no doubt about to become the largest economy and one of the most influential investors in the world. In this seminar we bring together some of the most experienced advisors and leading Chinese companies with interests and investments in Europe.

中国对外投资总额已赶超其吸引外资总额，从而成为一个资本净输出国。2015年中国对欧洲的投资规模第一次超过其对中国的投资额，来自中国的投资主要集中在汽车、房地产及酒店休闲、IT、环境、高端机械工程、娱乐与食品等行业。毫无疑问，中国即将成为全球第一大经济体及最具影响力的投资者之一。在本次研讨会中，我们聚集了不少对投资欧洲拥有丰富经验的顾问，以及对欧洲与投资欧洲颇感兴趣的中国公司。

PROGRAMME / 日程安排

8.15 am **Registration and Breakfast / Networking**
登记与早餐 / 自由交流

9.00 am **Opening Remarks**
开场致辞

9.15 am **Panel discussion: Keys to a successful investment in Europe**
讨论环节：如何成功在欧洲投资？

Speakers / 发言嘉宾：

Ms. Qiu Hong, Managing Partner, Lazard 诺斯德董事总经理

Mr. Michael Buckley, Executive Director M&A CITIC Securities
中信证券并购部执行董事

Mr. Joe Tian / 田立新先生, Founding Partner, DT Capital 德同资本创始合伙人

Moderator: **Mr. Pan Song**, Managing Director, FOSUN

主持人：潘松先生 复星集团董事总经理

10.00 am **Panel discussion: The European legal environment: pitfalls and opportunities for Chinese investors**

讨论环节：欧洲法律环境：中国投资者的隐忧与机遇

Speakers / 发言嘉宾：

Ms. Giulia Battaglia, Partner, Chiomenti Studio Legale 合伙人

Mr. Gerard Hernández Colet, Partner, Cuatrecasas, Gonçalves Pereira 合伙人

Mr. Antoine de la Gatinais, Partner, Gide 合伙人

Mr. Michael Burian, Partner, Gleiss Lutz 合伙人

Moderator: **Mr. Zhang Haitao**, General Counsel, CNRC

主持人：张海涛先生 中国化工橡胶有限公司总法律顾问

10:45 am **Q & A / Closing Remarks**
问答环节 / 结束语

Mr. Benoît Lory, Minister Counsellor, Delegation of the European Union to China and Mongolia - Trade Section 欧盟驻华/蒙古代表团贸易部门 公使衔参赞

11:00 am **End of seminar**
研讨会结束

DATE AND TIME / 日期与时间

VENUE / 地点

Beijing, 19 July 2016 / 北京，2016年7月19日

Four Seasons Beijing / 北京四季酒店
48 Liangmaqiao Rd, Chaoyang, Beijing
北京朝阳区亮马桥路48号

8.30 – 11.00 am

REGISTRATION / 注册

Attendance is free of charge. Please confirm your attendance with the following contact person:
本活动免费参加。请与以下联系人确认出席的人员：

Ms. Renita Lee | e-mail: renita.lee@chiomenti.net | T: +86 10 6563 3988

Simultaneous interpretation service in English / Mandarin will be provided. (届时提供英文/普通话同声翻译服务)